
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20150909 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stefan Westlund ordförande 

  Ingegerd Eriksson     

  Stig Jansson 

  Annika Bengtzon 

  Richard Olofsson 

 

§1 Mötets öppnande 

 Stefan hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Ekonomi 

 Ekonomin ser just nu skaplig ut men på sikt behöver alternativ diskuteras  

§3 Lokal 

- Stig tar ytterligare kontakt angående damtoaletten som Gavlegårdarna inte får att 

fungera.  

- Ny projektor behövs. I nuläget stänger den av alldeles för tidigt och är dessutom 

väldigt otydlig 

- Vi väntar fortfarande på att Gavlegårdarna ska byta ut lysrören i spellokalen som 

utlovats. 

§4 Kursverksamhet 

Någon annons har ännu inte lagts in. Kommer att finnas de två närmsta lördagarna. 

Beslutades att det bör vara minst 10 anmälda till en nybörjarkurs för att det ska vara 

aktuellt med en sådan. Planerat att kurserna börjar den 23 augusti. 

§5 Tävlingsverksamheten 

Stefan har startat upp tisdagkvällar med lite olika sorters tävlingar. Det har varit ett 

vårsilver och en simultantävling. Det var också planerat med en Paul Jones den 16 

sept. Den är tyvärr inställd p g a för få anmälda lag. Den 22 september planeras en 

Gröna Hissen och styrelsens förhoppning är att det kommer många par för en trevlig 

spelkväll. 

I Don Peppino kommer under hösten att finnas 4 divisioner. I div 4 är bara 4 lag 

anmälda och de önskar bara spela en match med varje lag, d v s 3 matcher. Betr övriga 

divisioner kommer ytterligare diskussioner att föras. 

§6 Övriga frågor 

Tisdagsgruppen har tagit upp att de önskar en fest. Beslutades att anordna en fest för 

alla den 17 oktober med mat från Lingbo 



§7 Nästa möte 

 Nästa möte den 8 oktober 16:30 

§8 Mötets avslutande 

Stefan tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Ingegerd Eriksson   Stefan Westlund 


